
Referat bestyrelsesmøde 
14-06-2023 

• Deltagere: Christina, Mette, Mille, Nadia, Inger. 

• Afbud: Anne-Louise 

Punkt 1: Opstaldere og udleveringer fra Zakobo shoppen 
Vi ser det nødvendigt at stramme reglerne for udleveringer af køb fra shoppen. Fremover SKAL alle køb 

være betalt, før det kan udleveres til opstalderen. For at lette personalets arbejde, arbejdes der på at 

indføre 2 faste udleveringsdage. Opstalderne må derfor forvente ventetid på køb, hvis de foretages på dage, 

der ikke udleveres på.  

Grundet pladsmangel er det fremover ikke muligt at opbevare egne pilestrøssække i garagen. Der henvises 

til opstalderens palle eller andre alternativer. 

Punkt 2: Personale 
Vi har valgt at stoppe samarbejdet med Annika. Vi takker hende for mange års samarbejde. Hendes opgaver 

fordeles blandt det øvrige personale. 

Punkt 3: Opfølgning på arbejdsdag 
Der blev klippet græs og beskåret planter og buske på matriklen, men der er flere steder, hvor der stadig er 

højt græs langs elhegnet, der giver udfordringer med strømmen. Vi kontakter en fagmand med ordentlige 

maskiner, der kan klippe det ned.  

Alle skal hjælpe med at holde vandspildtorvets ”filterbalje” ren og hjælpe med at tømme den ugentligt. 

Der er sået blomster og plantet buske langs høladen, der skal vandes jævnligt. 

4 af dyserne til vandingsanlægget er desværre gået i stykker og der er begyndende råd i brædderne omkring 

dem. Der indkøbes 4 nye dyser og brædderne udskiftes. 

Punkt 4: Hø/wrap og skærpelse af reglerne for opstalderne 
Der har været udfordringer med at skaffe hø på grund af tørken, men dette er nu løst og der er bestilt hø 

hjem i rigelige mængder til både elevskolen og opstalderne. Så meget, at der har været udfordringer med at 

finde plads til det hele i høladen. Vi er derfor nødt til at genopfriske reglerne for opstalderne:  

En opstalder har én palle i høladen, hvor der må være max 2 baller stablet ovenpå hinanden derpå. Det er 

ikke muligt at få godkendt særaftaler af personalet. Dette SKAL vendes med bestyrelsen! 

Punkt 5: Status på elevhestene 
Vi har mangel på elevheste, så der søges efter flere. Vi har allerede fundet Monty, der kommer på mandag. 

• Sorte Per: er stadig halt. Mulig seneskade, så fremtiden som elevhest på RORK er usikker. Indtil 

videre trækkes han på gåture jævnligt og få opfølgningstjek af dyrlægen. 

• Noma: går pt. Mange timer i ridefyssen og skal derfor have en pause fra springning. 



• Frida: er fortsat øm i skulderen og derfor stadig ude af ridefyssen. Hun har fået smertestillende fra 

dyrlægen.  

• Abelone: er fortsat i gang med at blive fedet op.  

• Kaská: indkøres mere i ridefyssen og der arbejdes på at finde en fuldpart til hende. Samme vilkår 

som Alfi.  

Punkt 6: Ny elevskole 
Der afholdes infomøde torsdag den 22/6, hvor forældre og elever har mulighed for at stille spørgsmål til den 

nye elevskole. Der udsendes nyhedsmail med ny halplan og info om holdfordelingerne snarest. 

Punkt 7: Økonomi 
Forløber planmæssigt og det ser fornuftigt ud.  

Punkt 8: Nyt ridecenter 
Møde med bestyrelsen fra ridecenteret. Vi er tæt på at have jorden til det nye center! Der er lidt 

udfordringer med elkablerne som betyder at der ikke er plads til bygningerne. Der arbejdes videre. 

 


